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Bericht van de 
leerlingenraad 
Hallo ouders van de leerlingen op OBS de 
Punter, 
 
Dit jaar is het eerste jaar van de 
leerlingenraad en we zijn al direct goed van 
start gegaan. Het eerste wat we hebben 
besteld was de pingpongtafel. We hebben de 
pingpongtafel besteld door met het bedrijf te 
bellen en te mailen. Dit allemaal is dankzij 
het sponsorloopgeld.  
We hebben ook een paar kinderen gevraagd 
wat ze vinden van de pingpongtafel:  
(Groep 8) Laurens: hartstikke leuk, maar 
soms is het wel een beetje druk! 
(Groep 7) Jordy: Leuk! Maar als iemand af is, 
doen ze nog weleens vervelend. 
(Groep 6) Levi: Leuk! Maar het is best wel 
druk. 
(Groep 5) Joep en Feline: Het is leuk, maar 
het neemt wel wat plaats in. 
Samengevat: De pingpongtafel is een succes! 
Wij zien ook dat er elke pauze plezier en 
drukte wordt gemaakt! 
 
Met vriendelijke groet, Justin en Tygo (groep 
8) en natuurlijk de rest van het 
leerlingenpanel!  

Een woordje vooraf 
 
 
 

De laatste nieuwsbrief van het jaar 
2023! Wat is het jaar voorbij 
gevlogen. Ook deze maand is voorbij 
gevlogen; wat een feest was het met 
Sinterklaas en wat een gezellige en 
warme sfeer hangt er in de school 
tijdens de kerstperiode. 
Gisteravond hebben we samen 
genoten van het kerstdiner. Ook al 
zijn de dagen korter en donkerder, 
samen hebben we de school verlicht 
door (led) kaarsjes aan te steken, de 
kerstboomverlichting aan te zetten en 
samen te genieten van het kerstdiner. 
Wat hebben ouders en kinderen een 
werk van het diner gemaakt! 

Ouders hebben elkaar kunnen 
ontmoeten op het kerstplein 
in de school onder het genot van een 
drankje. 
Kortom wat een gezelligheid en een 
fijne sfeer! 
Op 8 januari starten we met de 
kinderen door te proosten op het 
nieuwe jaar. 
We hopen dan iedereen weer in 
goede gezondheid te ontmoeten. 
Het team van OBS de Punter wenst 
iedereen hele fijne Kerstdagen en een 
gelukkig en gezond 2024! 
 
Juf Simone 
 

Wijziging bezetting 
leerkrachten groep 3 en 
groep 6 
Doordat juf Gera na de kerstvakantie twee dagen minder gaat werken i.v.m. het 
opnemen van seniorenverlof en meester Michel terugkomt van zijn 
vaderschapsverlof, zijn er na de kerstvakantie wijzigingen wat betreft de bezetting 
van leerkrachten in groep 3 en groep 6. 
Juf Noël zal het verlof van juf Gera vervangen. Tevens zal zij ook één dag 
ouderschapsverlof van meester Michel vervangen tot de zomervakantie. 
 
Groep 3: 
- Op de maandag, dinsdag, donderdag en vrijdag staat juf Jackelien voor groep 3. 
- Op de woensdag staat juf Gera voor groep 3. 
( ondersteuning van juf Corien en juf Larisa in de groepen blijft gelijk) 
 
Groep 6 
- Op maandag en woensdag staat meester Michel voor groep 6. 
- Op de dinsdag, donderdag en vrijdag staat juf Noël voor groep 6. 
 
Juf Gera zal op haar andere werkdag ambulant aanwezig zijn op school en ingezet 
worden voor extra ondersteuning in groepen. 
 
 
 
 
 



 

        
  

Nog een bericht van de 
leerlingenraad 
Kleuterdag 
We hebben de kleuterjuffen gesproken en 
die zeiden dat een kleuterdag een goed idee 
was! 
Ze zeiden wel dat het beter in de zomer kon, 
omdat je dan meer te doen hebt buiten. Het 
doel van een kleuterdag is dat de 
bovenbouw wat meer tijd kan doorbrengen 
met de jongere generatie en hun school zo 
beter leert kennen. Ze gaan met de kleuters 
buiten spelen, daar staan dan 
waterspelletjes klaar. 
 
Net over de sloot 
We krijgen al een hele tijd klachten over dat 
er de hele dag ballen in de sloot komen en 
dat er zo veel ballen verloren gaan. We 
hebben een tijdje geleden een brief naar de 
gemeente gestuurd over een net over de 
sloot. Daar is helaas nog geen antwoord op. 
Waarom we die brief naar de gemeente 
hebben gestuurd? Nou, de sloot is niet van 
de school maar van de gemeente, die 
bepaalt daarover. 

 
Pingpongtafel 
Een tijdje geleden is er een pingpongtafel 
gekomen en die valt goed in de smaak! Er 
wordt gezellig door alle bovenbouwgroepen 
mee gespeeld. Dat doen ze met zijn allen 
door elkaar. Ze spelen nog niet echt 
pingpong maar ze spelen rondom de tafel. Ze 
spelen geen pingpong, omdat de wind te 
hard is voor dat lichte balletje. In de zomer 
kan daar verandering in komen. 
 
Leerlingenraad 
 
 
 

Koffieochtend en inloop in 
de groepen op 10 januari 
Op woensdag 10 januari bent u van harte 
welkom op de koffieochtend. Deze ochtend 
kunt u met uw kind meelopen om in de 
groep te kijken tussen 8.00 uur en 8.15 uur. 
Vervolgens staat er in de centrale hal een 
kopje koffie of thee voor u klaar.  
 
 
 

Griepperiode 
Afgelopen maand ging de griepgolf door de 
school. Ook veel juffen en meesters hebben 
de griep te pakken gehad. Ook al was er niet 
altijd inval vanuit de invalpool, we hebben 
het intern steeds kunnen oplossen en 
opvangen. Dat vraagt flexibiliteit van het 
team en van de kinderen, maar gelukkig 
hebben we daardoor geen groepen naar huis 
hoeven te sturen.  
 
 
 
 

Ambassadeurs VO 
Woensdag 13 december kwamen Teije, Lieke en Ylana hun brugklaservaringen 
delen. Wat is er anders, wat is er leuk, wat is er niet leuk. Hoe ziet je dag er uit 
etc. ? Heb je feestjes en hoe zit dat met een kluisje. Veel onderdelen kwamen aan 
bod. 
De 3 kinderen stonden als echte ervaringsdeskundige hun verhaal te doen. Groep 
8 zat geboeid te luisteren en konden aan het eind nog vragen stellen. Leuk om zo 
oud-leerlingen weer de school in te zien komen.  
Een van de reacties uit de klas: "Ik vind het nu al iets minder spannend nu ik weet 
dat anderen het ook konden" 
 

 
 

 

Verkeerssituatie 
Het was even schrikken aan het einde van de vorige maand.  Er waren er twee 
aanrijdingen met kinderen van de school die op het fietspad fietsten met een 
auto die de weg wilde oprijden. De kinderen en de betrokkenen zijn behoorlijk 
geschrokken. Gelukkig mankeren de kinderen lichamelijk verder niets en is alles 
goed afgelopen. Het was erg fijn dat er ouders waren die te hulp schoten. 
 
Vooral op het moment dat het donker en regenachtig weer is, is het erg druk met 
auto’s die naar school gaan en vervolgens weer naar huis rijden. Met dit weer zit 
een ongeluk in een klein hoekje.  
We merken dat de oproepen helpen om voorzichtig het plein op- en af te rijden.  
We vragen nog wel om de kinderen niet voor school uit de auto te zetten, er 
ontstaan hierdoor soms gevaarlijke situaties. Ook zien we nog kinderen zonder 
verlichting rijden. Wilt u nog even checken of de verlichting het goed doet bij de 
fiets van uw kind? 
 
Naast dat u als ouder veel doet om de veiligheid te vergroten, hebben we als 
school enkele acties ondernomen: 
Er is contact geweest met de gemeente om de aanrijdingen door te geven. Hierbij 
is de onveilige situatie aangegeven ( dit is in eerdere gesprekken ook 
aangegeven) en zijn er enkele opties genoemd om het veiliger te maken. 
Voorstellen zijn; inzet van verkeersbrigadiers, ervoor zorgen dat de in- en uitrit 
beter verlicht wordt, een extra fietsenstalling realiseren aan de noordzijde en 
extra matrixborden plaatsen.  
De extra verlichting zal op korte termijn worden gerealiseerd en na de 
kerstvakantie zal directie in gesprek gaan met de provincie 
en de gemeente wat betreft de andere voorstellen. 
Vanuit de PVDA zijn er raadsvragen gesteld aan het college van burgemeester en 
wethouders over de verkeerssituatie bij de school. 
Er is contact geweest met Giethoorn onderneemt en Gieters Belang om te kijken 
waar zij de school kunnen ondersteunen vanuit hun rol. 
 
We houden u op de hoogte op het moment dat er nieuwe ontwikkelingen zijn.  
 



 

 
 

 

 

Belangrijke data 
8 januari    Proosten op het nieuwe jaar 
10 januari   Inloop in de groepen en koffieochtend 
11 januari  MR-vergadering 
15 januari  Gesprekken groep 8 voorlopig advies VO 
17 januari  Vergadering ouderpanel 
22 januari t/m 2 februari  Afname CITO’s groep 3 t/m 7 
29 januari  Nieuwsbrief 5 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Kerstfeest op OBS de 
Punter 
Gisteravond was het kerstfeest op de Punter. Wat was het gezellig en wat werd 
de school mooi verlicht met de kleine lantaarntjes. 
Eerst hebben we samen kerstliedjes gezongen op het kerstplein. Daarna hebben 
de kinderen genoten van het kerstdiner in de eigen groep. Wat hadden de ouders  
er een werk van gemaakt. Het was heerlijk en erg gezellig om samen dit 
kerstfeest te vieren. 
 
Het team van OBS de Punter wenst iedereen fijne kerstdagen en een gelukkig 
2024! 
er een werk van gemaakt. Het was heerlijk en erg gezellig om samen dit 
kerstfeest te vieren. 

 
 
 
 
 
 

 

 

 
 
 
 
Kerstkaarten 
De kinderen van groep 1,2 en groep 8 
hebben kerstkaarten gemaakt voor de 
bewoners van de Zonnewiede. 
Donderdagochtend hebben de kinderen deze 
samen met juf Larisa gebracht. De bewoners 
waren blij verrast. 
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